
ΕΘΝΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΡΑ∆ΙΟΤΗΛΕΟΡΑΣΗΣ  
 

ΑΑ  ΠΠ  ΟΟ  ΦΦ  ΑΑ  ΣΣ  ΗΗ  
ΑΑρριιθθ..  557733//1155..1122..22000099  

 
Σήµερα ηµέρα Τρίτη 15 ∆εκεµβρίου 2009 και ώρα 11:00 το Εθνικό 
Συµβούλιο Ραδιοτηλεόρασης συνήλθε σε συνεδρίαση, στην οποία 
παρέστησαν ο Πρόεδρος του ΕΣΡ  Ιωάννης Λασκαρίδης, ο Αντιπρόεδρος  
Νέστορας Κουράκης και τα µέλη Εύη ∆εµίρη, Ίρις Αυδή-Καλκάνη, 
Γιάννης Παπακώστας, Κωνσταντίνος Τσουράκης,  Κωνσταντίνος 
Αποστολάς.  

 
Iστορικό-Νοµική θεµελίωση 

 
1. Το Εθνικό Συµβούλιο Ραδιοτηλεόρασης  ασχολήθηκε µε την από του 

ραδιοφωνικού σταθµού ΣΕΙΡΙΟΣ FM Νοµού Βοιωτίας ενδεχόµενη παραβίαση 
της ραδιοτηλεοπτικής νοµοθεσίας. 

 
2. Η συζήτηση της υποθέσεως πραγµατοποιήθηκε την  1η  ∆εκεµβρίου 2009. 
 
3. Το Συµβούλιο έλαβε υπόψη τις ακόλουθες διατάξεις: 
 
Ι. Το άρθρο 15, παρ. 2 του Συντάγµατος, κατά το οποίον η ραδιοφωνία και η 
τηλεόραση υπάγονται στον άµεσο έλεγχο του Κράτους. Ο έλεγχος και η επιβολή των 
διοικητικών κυρώσεων υπάγονται στην αποκλειστική αρµοδιότητα του Εθνικού 
Συµβουλίου Ραδιοτηλεόρασης. Ο άµεσος έλεγχος του κράτους έχει ως σκοπό το 
σεβασµό της αξίας του ανθρώπου. 
 
II. Το άρθρο 3 παρ. 1 εδαφ. β του Ν. 2328/1995, κατά το οποίο οι κάθε είδους 
εκποµπές που µεταδίδουν οι τηλεοπτικοί σταθµοί πρέπει να σέβονται την 
προσωπικότητα κάθε προσώπου, η εικόνα του οποίου εµφανίζεται στην οθόνη ή 
µεταδίδονται  το όνοµα ή στοιχεία επαρκή για τον προσδιορισµό του. 
 
ΙΙΙ. Το άρθρο 4 παρ.  1 στοιχ. β και ε του Ν. 2863/2000, κατά το οποίον το ΕΣΡ 
ελέγχει την τήρηση της ραδιοτηλεοπτικής νοµοθεσίας και επιβάλλει τις από το άρθρο 
4  παρ.  1  του Ν. 2328/1995 προβλεπόµενες  κυρώσεις. 
 
Αιτιολογικό 
Εκ των στοιχείων του φακέλου,  των ισχυρισµών του εκπροσώπου του ραδιοφωνικού 
σταθµού ΣΕΙΡΙΟΣ FM Νοµού Βοιωτίας, του υποβληθέντος υποµνήµατος και της 
παρακολουθήσεως από µαγνητοταινία της εκποµπής «ΠΡΩΙΝΗ ΓΡΑΜΜΗ 
ΕΠΙΚΟΙΝΩΝΙΑΣ», προέκυψαν τα ακόλουθα:   
 
Α. Κατά την 16/7/2009, µεταδόθηκαν τα ακόλουθα: 
Μαρία Σφυρή: Πριν από χτες, προχτές, σας έλεγα, για να παραµείνουµε στο του δήµου 
Λεβαδέων και στα προβλήµατα της πόλης, σας έλεγα, λοιπόν, για την έντονη δυσοσµία 
που υπάρχει στο δρόµο προς το βιολογικό καθαρισµό. Μας το είχαν µεταφέρει πολλοί 
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συµπολίτες, το διαπιστώσαµε κι εµείς οι ίδιοι. Χτες, λοιπόν, ρωτήθηκε ο δήµαρχος 
σχετικά και ακούστε τι µας είπε:  
∆ήµαρχος: « ………. Υπάρχει και η µελέτη την οποία την έχει κάνει η ∆ΕΥΕΛ και 
κοστίζει 1,5 εκατοµµύριο. Εγώ, αυτό το έργο, θα το φτιάξω, πιστεύω, µε 10.000 €».  
Μαρία Σφυρή: Λοιπόν, ότι καταλάβατε εσείς, καταλάβαµε και εµείς, βέβαια. Ήταν να 
γίνει έργο εκεί που θα υπάρχουν µελέτες 1,5 εκατοµµυρίου; Ο ιδιώτης που έχει κλείσει 
εκεί το χώρο, έχει µπαζώσει την τάφρο 1, δεν είναι τώρα, δεν είναι χτες, δεν είναι 
προχτές, είναι εδώ και πάνω από τρία χρόνια που γίνεται αυτή η ιστορία. Και, όµως, 
µέχρι τώρα δεν έχει παρέµβει κανείς. Ούτε από πλευράς του δήµου. Ίσως, θα’ πρεπε 
να’χει ζητηθεί και η συνδροµή της Νοµαρχίας Βοιωτίας. Κανένας δεν έχει τολµήσει να 
πάει να ανοίξει εκεί πέρα αυτή την περίφηµη τάφρο για να σταµατήσει να αναδύεται 
αυτή η µπόχα. Και έρχεται τώρα, µας λέει, ο δήµος, ο δήµαρχος, υπάρχουν µελέτες, 
λέει, θα γίνει το έργο, έχουµε ανασφάλιστα αυτοκίνητα, και άλλα λόγια να αγαπιόµαστε 
για να ξεχαστεί το θέµα. Ενώ µέχρι τώρα, τρία σχεδόν χρόνια δεν έχει γίνει καµιά 
απολύτως παρέµβαση σε αυτό το θέµα. Παρά τις συνεχείς διαµαρτυρίες των πολιτών 
και την κατάσταση που υπάρχει στην περιοχή. Εκτός αν µέχρι τώρα δεν ήθελαν να 
παρέµβουν και τώρα αναγκάστηκε να µας πει αυτές τις άρες µάρες κουκουνάρες ο 
δήµαρχος. Βέβαια, θα περιµένουµε εµείς το χρονικό περιθώριο που είπε. Να δούµε τι 
παρέµβαση θα γίνει. 
Μαρία Σφυρή: Και έρχεται τώρα ξανά πάλι χτες ο δήµαρχος και µας µιλάει για 
χρηστή διοίκηση. Η χρηστή διοίκηση πρέπει να είναι σε όλα τα επίπεδα. Λοιπόν, και να 
µας φέρει και τα χαρτιά, να µας φέρει και αυτές τις µελέτες, να δούµε τι είναι αυτό το 
περίφηµο έργο, που από ενάµιση, ένα τόσο, θα το κάνει µε 10.000€, ρε παιδιά. ∆ηλαδή, 
έχει χαθεί, νοµίζω, η σοβαρότητα. 
Μαρία Σφυρή: Λοιπόν, και η ∆ηµοτική Αρχή έχει δυο λογιστές, εκεί πέρα. Ας του τα 
πούνε, έτσι, κανονικά. Να ξέρει τι θα λέει. Εν πάση περιπτώσει, µην τα σκίζουµε κι 
εµείς τα πτυχία. 
Ειπώθηκαν τώρα δε βγάζεις άκρη. Νοµίζω ότι από παιδική χαρά, εκεί πέρα, έχει 
µεταβληθεί πλέον σε ∆αφνί. Αυτό έχω να πω. Σ’ αυτό κατατείνω. Ευτυχώς, που µια 
µέρα έχουµε, ακόµη, και θα κάνουµε µια αποτοξίνωση το καλοκαίρι. 
Μαρία Σφυρή: Πάντως, ο δήµαρχος και χτες είπε ότι είναι σίγουρος και την επόµενη 
τετραετία. Θα είναι δήµαρχος της Λειβαδιάς για µια ακόµη τετραετία. Που αντλεί αυτή, 
έτσι, τη σιγουριά. ∆εν ξέρω. ∆εν τα παίρνει τα µηνύµατα µε τον κόσµο;  
Μαρία Σφυρή: Αφήνουµε το τρελοκοµείο και πάµε σε άλλα θέµατα που είναι πιο 
σηµαντικά και έχουν να κάνουν µε την υγεία µας …… 
 
Β. Κατά την 17/7/2009, µεταδόθηκαν τα ακόλουθα: 
Μαρία Σφυρή: Κυρίες και κύριοι, καλή σας ηµέρα. Είναι 8 και 43 πρώτα λεπτά. Είναι 
Παρασκευή 17 Ιουλίου σήµερα και εµείς είµαστε µαζί σας γι’ αυτό το πρωϊνό µέσα από 
το Σείριο fm τους 95,8, «Πρωινή Γραµµή επικοινωνίας» από την πόλη της Λειβαδιάς. 
Είναι η τελευταία µας εκποµπή για αυτή τη σεζόν.  Και όσο κι αν θέλουµε να, θέλαµε να 
είναι έτσι πιο χαλαρή µια αποχαιρετιστήρια για τους µήνες που περάσαµε κι αυτή τη 
χρονιά µαζί, δυστυχώς, κάποιοι την τελευταία στιγµή θέλουνε έτσι να το βαρύνουµε το 
κλίµα. Θα πούµε πολλά και δε θα αρέσουν. Κι όταν αυτά που λέµε δεν αρέσουν σε 
κάποιους, εκείνο το οποίο κάνουν είναι ή να µας συκοφαντούν είτε να µας απειλούν µε 
προσφυγή στη δικαιοσύνη. 
Μαρία Σφυρή: Τέτοια γίνονται και µετά τους ενοχλεί που βγαίνουµε εµείς και 
κάνουµε κριτική. Και µάλιστα την κάνουµε χωρίς χαρακτηρισµούς, όπως αυτοί που 
κατά καιρούς εκτοξεύει ο ίδιος ο δήµαρχος κατά άλλων ∆ηµοτικών Συµβούλων χωρίς 
να θίγουµε την επαγγελµατική τους υπόσταση ούτε την ατοµική τους. Τώρα, γενικοί 
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χαρακτηρισµοί που τους πείραξαν στη συνέχεια στο δεύτερο ηµίωρο µας. Θα 
διαβάσουµε και µια επιστολή που µας έστειλε ο δήµος αλλά, βεβαίως, θα δώσουµε και 
τη δική µας απάντηση. Και από κει και ύστερα ας κάνει ό,τι τον φωτίσει. 
Μαρία Σφυρή: Με αφορµή το ρεπορτάζ µας για τη χτεσινοβραδινή συνεδρίαση 
∆ηµοτικού Συµβουλίου Λεβαδέων και τα σχόλια που έγιναν από την πλευρά µου για 
ορισµένες δηλώσεις που έκανε ο δήµαρχος αλλά και για το κλίµα που περιγράφει την 
κατάσταση στη ∆ηµοτική Αρχή, πήραµε µια επιστολή από το δήµαρχο, απευθύνεται 
προς το σταθµό και προσωπικά προς εµένα και µας κατηγορεί ότι χρησιµοποιήσαµε 
απρεπείς και υβριστικούς χαρακτηρισµούς για τις δηλώσεις του και τη λειτουργία του 
∆ηµοτικού Συµβουλίου. Εγώ θα σας αναγνώσω την επιστολή αυτή που λάβαµε από το 
δήµαρχο και στη συνέχεια θα υπάρξει και η δική µας απάντηση.  
Ξεκινάει η επιστολή (διαβάζει ολόκληρη την επιστολή, όπως αυτή επισυνάπτεται στην 
καταγγελία του δηµάρχου Λειβαδιάς).:  «Είναι θεµιτό στο πλαίσιο………διατηρώντας 
κάθε νόµιµο δικαίωµα µου».  Αυτή ήταν η επιστολή του δηµάρχου , την λάβαµε χτες 
µετά το πέρας της εκποµπής µας και, βεβαίως, εµείς θα απαντήσουµε και θα 
απαντήσουµε µε τα λόγια του κ . δηµάρχου κατά καιρούς.  Και παίρνουµε, βέβαια, την 
πρώτη του αναφορά που έχει να κάνει µε το δηµοκρατικό πολίτευµα, το σεβασµό στις 
αρχές της δηµοκρατίας και τα δικαιώµατα που έχουν οι δηµοσιογράφοι που είναι ο 
έλεγχος της εξουσίας. Ο δήµαρχος παραδέχεται ότι είναι υποχρέωση των 
δηµοσιογράφων να ελέγχουν την εξουσία και καλώς το παραδέχεται αυτό και ότι 
µπορεί η ∆ηµοτική Αρχή να υφίσταται κριτική ακόµη και την πιο σκληρή, όπως 
χαρακτηριστικά αναφέρει, των ΜΜΕ. Στο παρελθόν, όµως, ο κ. δήµαρχος έχει 
αποδείξει ότι δε µπορεί να αντέξει την κριτική κι αυτό θα το θυµηθείτε πολύ καλά αν 
σας αναφέρω τις επιθέσεις κατά δηµοσιογράφων, όχι µόνο φραστικές αλλά ακόµη και 
µε χειροδικία εναντίον δηµοσιογράφου για το πώς αντιλαµβάνεται … είναι αυτό ο 
δήµαρχος το ρόλο των ΜΜΕ. Και θα πάµε να ακούσουµε τι είχε πει τότε: 
«∆ήµαρχος: Έτσι  µας αρέσει. Κάντε µήνυση. Έτσι µας αρέσει. 
∆ηµοσιογράφος: Εάν, κ. δήµαρχε,  
∆ήµαρχος: Και θα κάνω κι άλλα άµα θέλετε. 
∆ηµοσιογράφος: Τι άλλο θα κάνετε, τι άλλο θα κάνετε; 
∆ηµοσιογράφος: Μια ερώτηση. 
∆ήµαρχος: Θα σας κόψω το κεφάλι. Εάν το ξανακάνεις αυτό, θα… 
∆ηµοσιογράφος: ι ι ι  ι …. » 
Ήταν εκείνη η συγκυρία στην οποία στιγµή, την οποία στη συνέχεια χαρακτήρισε ατυχή, 
ήταν, όµως, µια επίθεση κατά της Ελευθεροτυπίας και κατά όλων των ΜΜΕ.  
Έτσι για να θυµόµαστε πως αντιλαµβάνεται ο δήµος, ο δήµαρχος, ο δήµαρχος για την 
ακρίβεια, το ρόλο των ΜΜΕ. Και όταν πλέον δε µπορεί να προβαίνει σε τέτοιες 
κινήσεις, προβαίνει στην αποστολή επιστολών όπου απειλεί µε προσφυγή στη 
δικαιοσύνη.   Σε άλλο σηµείο της επιστολής του αναφέρει: «Με έκπληξη 
παρακολούθησα να χαρακτηρίζετε τις δηλώσεις µου ……και ∆αφνί». Εγώ θα σας βάλω 
πάλι να ακούσετε τη δήλωση του δηµάρχου για το θέµα που συζητούσαµε και έχει να 
κάνει µε τη ρύπανση και τη δυσοσµία που αναδύεται στο δρόµο προς το βιολογικό 
καθαρισµό και στη συνέχεια, κρίνετε κι εσείς εάν αυτό που είπα είναι πολύ ή λίγο κι αν 
είναι προσβλητικό ή όχι. 
Ακούγεται η δήλωση του δηµάρχου: «…………. Υπάρχει και η µελέτη την οποία την 
έχει κάνει η ∆ΕΥΕΛ και κοστίζει 1,5 εκατοµµύριο. Εγώ, αυτό το έργο, θα το φτιάξω, 
πιστεύω, µε 10.000 €».  
Λοιπόν, µας ενδιαφέρουν εµάς πόσο απέχουν τα κιούνια, πώς τα’ πε, από το χώρο κει 
πέρα; 
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Μαρία Σφυρή: ∆ηλαδή, εµείς δε µπορέσαµε να καταλάβουµε τι ακριβώς ήθελε να πει 
ο δήµαρχος. Και γι’ αυτό κι ο χαρακτηρισµός. Θέλετε να πω άλλα λόγια να 
αγαπιόµαστε; Να το πω κι αυτό. Ο χαρακτηρισµός µας αυτός εµµένει. Εµείς 
εξακολουθούµε να µην έχουµε καταλάβει. Πείτε ότι είµαστε χαµηλής νοητικής 
ικανότητας. 
Στη συνέχεια, ο δήµαρχος λέει ότι: «Θεωρώ ότι ξεπεράσατε κάθε όριο 
………∆ηµοτικού Συµβουλίου». Και εδώ θα θυµίσω στο δήµαρχο ότι το ∆ηµοτικό 
Συµβούλιο δεν το απαξιώνουµε εµείς γιατί οι χαρακτηρισµοί µας δεν ήταν για σύσσωµο 
το ∆ηµοτικό ∆υµβούλιο. Το ∆ηµοτικό ∆υµβούλιο, όµως, κατά καιρούς το απαξιώνει ο 
ίδιος µε τις επιθέσεις κατά άλλων ∆ηµοτικών ∆υµβούλων και µάλιστα, επικεφαλής των 
παρατάξεων. Είναι γνωστές οι επιθέσεις και κατά του κ. Κοτσικώνα και κατά ……… 
και µάλιστα είχε αποκαλέσει µεσάζοντα και υπηρέτη συµφερόντων τον κ. Ανέστη, ο 
δήµαρχος, αν το θυµάται. Και είχε τότε υπάρξει ανακοίνωση, δήλωση από πλευράς του 
κ. Ανέστη για τη συµπεριφορά του δηµάρχου.  Την οποία και θα ακούσουµε (ακολουθεί 
δήλωση του κ.Ανέστη): «Να καυτηριάσω αυτή τη στάση του και δεν είναι η πρώτη 
φορά που ο δήµαρχος παραφέρεται. Και εναντίον άλλων µελών του ∆.Σ. και αρχηγών 
µειονοτικών παρατάξεων έχει εκφραστεί απαξιωτικά».  
Λοιπόν, νοµίζω ότι αυτή η δήλωση ήταν ενδεικτική για το ποιος απαξιώνει το ∆ηµοτικό 
Συµβούλιο. 
Συνεχίζει ο δήµαρχος: «Είναι βαθιά πεποίθησή µου, ότι …………των πολιτών». 
Βεβαίως, και θα συµφωνήσουµε σ’ αυτό, κ. δήµαρχε. Έχουµε όλοι υποχρεώσεις. Εµείς 
κρινόµαστε καθηµερινά και εσείς στο τέλος της τετραετίας. Εµείς και στο παρελθόν 
είχαµε βρεθεί αντιµέτωποι τόσο µε τον κ. Παλαιολόγο όσο και µε τον κ. Ρούσαρη. Κάτι 
που δεν κάνατε εσείς ……. Όπως έχετε υποχρέωση, επίσης, και ποτέ δεν το πράξατε, να 
πείτε στο Λειβαδίτη πολίτη τι εννοούσατε όταν λέγατε ότι στη ∆ΕΥΑΛ έχει στηθεί 
παραµάγαζο. Και µάλιστα εµπλέκατε και σηµερινό στενό σας συνεργάτη τον οποίο 
κάνατε αντιδήµαρχο.  
Μαρία Σφυρή: Αν αυτή δεν είναι αλλοπρόσαλλη συµπεριφορά, τότε τι είναι; 
Να θυµίσω κι άλλες δηλώσεις και µάλιστα στο δηµοτικό συµβούλιο που είχε πει τότε 
“εντάξει, και να µπει και καµιά φωτιά δεν έγινε και τίποτα” όταν υπήρχε το θέµα µε 
την τοποθέτηση υδατοδεξαµενών …”. Να θυµίσω, επίσης, τη θέση για τη ∆ΕΠΑΛ… Τι 
να πρωτοθυµηθώ και τι να αφήσω. 
Μαρία Σφυρή: Όσον αφορά τις προσωπικές εµπάθειες ούτε αυτό µπορεί να σταθεί. 
Γνωρίζετε πολύ καλά ότι σαν γιατρό σας σεβόµαστε. Υπήρξατε και γιατρός αρκετών 
συγγενικών µας προσώπων. ∆εν έχουµε έρθει σε καµιά προσωπική αντιπαράθεση γιατί 
ποτέ δε σας ζητήσαµε τίποτα. Και η κριτική που κάνουµε είναι κατά του δηµάρχου, 
κατά του πως λειτουργεί η ∆ηµοτική Αρχή. Είναι κριτική µέσα στα όρια της 
δηµοσιογραφίας. 
«Αναφορικά, συνεχίζει ο δήµαρχος, ………στον ορίζοντα της Λειβαδιάς».  
Κάνετε λάθος. Προφανώς αυτοί που σας πληροφορούν δε σας πληροφορούν σωστά. 
Εµείς είµαστε από τους πρώτους που είπαµε µπράβο και συγχαρητήρια που 
προχωρήσατε στην πεζοδρόµηση της Πεσόντων Μαχητών.  Και όποια άλλα θετικά 
βήµατα, βεβαίως, και  τα επικροτούµε. ∆ε φταίµε, όµως, εµείς αν τα αρνητικά σας είναι 
περισσότερα απ’ τα θετικά σας………………. 
Μαρία Σφυρή: Εµείς να πούµε µπράβο, να πούµε καλά κάνατε αλλά εκεί που 
υπάρχουν θετικά. Η θέση µας, όµως, και η δουλειά µας δεν είναι να βγαίνουµε και να 
λέµε µπράβο. Είναι να κριτικάρουµε, να ελέγχουµε την εξουσία. Όσο νωρίτερα το 
αντιληφθείτε αυτό, τόσο το καλύτερο θα είναι για όλους. 
Μαρία Σφυρή: Αυτά τα µπρος πίσω εµείς σχολιάζουµε. Την αναβλητικότητα, την 
επικινδυνότητα πολλές φορές σε θέµατα που έχουν να κάνουν µε το µέλλον της πόλης. 
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Με συγχωρείτε αλλά δε µπορώ να ξεχάσω εκείνη τη φράση σας ότι, “ίσως, να’ ναι και 
καλύτερα που κάηκε το Ξενία.”  Για όλους αυτούς τους λόγους εµείς χτες προβήκαµε σ’ 
αυτούς τους χαρακτηρισµούς, τους οποίους εσείς µας ζητάτε να ανακαλέσουµε. Εµείς 
τους είπαµε εν πλήρη γνώσει και εν πλήρη συνειδήσει.  Άλλωστε µην ξεχνάµε ότι και 
µεγάλοι πολιτικοί έχουν χαρακτηρίσει τη χώρα απέραντο φρενοκοµείο. Νοµίζω ότι δεν 
είναι µακριά αυτό από τα όσα βλέπουµε εµείς και συµβαίνουν στο ∆ήµο της Λειβαδιάς.  
Γιατί να σας πω, πρώτη φορά έχω δει εγώ σε ∆ηµοτικό Συµβούλιο ∆ηµοτικό Σύµβουλο 
της πλειοψηφίας να καταγγέλλει τον πρόεδρο του ∆ηµοτικού Συµβουλίου ότι παράνοµα 
πραγµατοποιούσε ιδιαίτερα φροντιστήρια.  Αυτά είχαµε να πούµε εµείς από την πλευρά 
µας. Από εκεί και ύστερα, κάνετε ό,τι σας φωτίσει ο Θεός. 
 
Πρόκειται περί εκποµπών κατά τις οποίες έγινε συζήτηση για το έργο του βιολογικού 
καθαρισµού το οποίο είχε υλοποιήσει ο ∆ήµος Λειβαδιάς.  Κατά τη διάρκεια των 
συζητήσεων η προστιθείσα από τον ραδιοφωνικό σταθµό δηµοσιογράφος 
αναφεροµένη στο ∆ήµαρχο και τις συζητήσεις του ∆ηµοτικού Συµβουλίου 
εξεστόµισε φράσεις όπως: «άρες µάρες κουκουνάρες», «νοµίζω από παιδική χαρά 
έχει µεταβληθεί σε ∆αφνί», «Αφήνουµε το τρελοκοµείο και πάµε σε άλλα θέµατα που 
είναι πιο σηµαντικά και έχουν να κάνουν µε την υγεία µας» και άλλες σχετικές.  
Αναµφιβόλως η προστιθείσα δηµοσιογράφος δεν σεβάστηκε την προσωπικότητα του 
∆ηµάρχου και των µελών του ∆ηµοτικού Συµβουλίου στους οποίους αναφέρθηκε.  
Για την εν λόγω εκτροπή ενδείκνυται όπως επιβληθεί στον ραδιοφωνικό σταθµό η 
διοικητική κύρωση της συστάσεως.  Μειοψήφησαν ο Πρόεδρος Ιωάννης Λασκαρίδη 
και εκ των µελών η Εύη ∆εµίρη και Γιάννης Παπακώστας κατά τους οποίους η 
συζήτηση αφορούσε τη δυσοσµία που προέρχεται από το σύστηµα βιολογικού 
καθαρισµού και οι κατά τη διάρκεια αυτής της συζητήσεως δυσµενείς φράσεις 
υποδηλούν ασαφείς θέσεις του ∆ηµάρχου και του ∆ηµοτικού Συµβουλίου και δεν 
ενέχουν έλλειψη σεβασµού στα πρόσωπά των, γι΄ αυτό κατά την µειοψηφούσα γνώµη 
δεν θα έπρεπε να επιβληθεί καµία κύρωση στον ραδιοφωνικό σταθµό. 

Για τους λόγους αυτούς 
το Εθνικό Συµβούλιο Ραδιοτηλεόρασης 

 
Επιβάλλει στον ραδιοφωνικό σταθµό ΣΕΙΡΙΟΣ FM Νοµού Βοιωτίας την διοικητική 
κύρωση της συστάσεως όπως κατά τη διάρκεια των εκποµπών του ραδιοφωνικού 
σταθµού πρέπει να γίνεται σεβαστή η προσωπικότητα κάθε προσώπου περί του 
οποίου αναφέρονται στοιχεία επαρκή για τον προσδιορισµό του, µε απειλή επιβολής 
αυστηροτέρων κυρώσεων. 
 
 
     Κρίθηκε, αποφασίστηκε και δηµοσιεύθηκε κατά την 15η  ∆εκεµβρίου 2009. 
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